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VERZOEK TOT  INLICHTINGEN

Datum 9 februari 2020

Namens fractie CDA

Indiener Will Killaars

Vraag Sinds begin december 2019 is het pand De Greswaren in gebruik. 
Inmiddels draait het onderwijs er en vinden er ontmoetingen en 
bijeenkomsten plaats. We zijn er de afgelopen weken meerdere malen op 
aangesproken dat de toegankelijkheid van het gebouw niet optimaal is. De 
deuren schijnen moeizaam, zo niet onmogelijk open te krijgen. Met name 
voor mensen met een scootmobiel, rolstoel of kinderwagen. Daarnaast 
wordt de aanwezige lift als goederenlift betiteld en niet bedoeld voor 
personenvervoer. Nadat onze fractie zelf ter plekke is wezen kijken, 
onderschrijven wij deze klachten. De fractie van het CDA heeft dan ook 
enkele vragen daarover.

1. Is de gemeente aan de voorkant betrokken geweest m.b.t. de 
toegankelijkheid van het gebouw?

2. Zo ja, zijn hieromtrent afspraken gemaakt cq. voorwaarden opgelegd 
door de gemeente i.h.k.v. de inclusieve samenleving?

3.  Is de portefeuillehouder op de hoogte van de problemen m.b.t. de 
toegankelijkheid van het gebouw?

4. Zo ja, heeft u inmiddels actie ondernomen door u zelf hiervan op de 
hoogte te stellen?

5. Zo ja, wat zijn de bevindingen en mogelijke oplossingen?
6. Zo nee, bent u alsnog van plan om actie te ondernemen?

Antwoord

Antwoord

1. Is de gemeente aan de voorkant betrokken geweest m.b.t. de toegankelijkheid van het gebouw?
De gemeente is aan de voorkant betrokken geweest bij de uitgangspunten van het ontwerp dat 
is vastgesteld in de Stuurgroep SOML- Gemeente in het brondocument: “randvoorwaarden en 
kwaliteitskaders, ref. 1615302-0015”. 

2. Zo ja, zijn hieromtrent afspraken gemaakt cq. voorwaarden opgelegd door de gemeente i.h.k.v. de 
inclusieve samenleving?

Met betrekking tot de toegankelijkheid is het volgende vastgelegd.
Integrale toegankelijkheid:
Hierover is omgeschreven dat het gebouw drempelloos moet zijn, een liftinstallatie moet hebben 
en een mindervalidetoilet.
Reactie van Hevo:
Aan deze drie elementen is voldaan. Aanvullend is met betrekking tot de draairichting van de 
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deuren,  zoals deze nu is bij de hoofdentree is,  tijdens de ontwerpfase afgestemd met de 
gebruikers.

3.  Is de portefeuillehouder op de hoogte van de problemen m.b.t. de toegankelijkheid van het gebouw?
De portefeuillehouder is tot op heden niet op de hoogte gesteld van eventuele problemen m.b.t. 
de toegankelijkheid, daar zijn geen signalen van binnengekomen.
We hebben het projectmanagement van de Greswaren (Hevo) op de hoogte gesteld van de 
problemen m.b.t. de toegankelijkheid.
Reactie Hevo:
Dat de deuren moeizaam open te krijgen zijn, is nieuwe informatie. Het is vervelend om te horen 
dat het gebouw nu als slecht toegankelijk wordt ervaren, maar als dat het geval is gaan we dat 
uiteraard verhelpen.

4. Zo ja, heeft u inmiddels actie ondernomen door u zelf hiervan op de hoogte te stellen?
-

5. Zo ja, wat zijn de bevindingen en mogelijke oplossingen?
-

6. Zo nee, bent u alsnog van plan om actie te ondernemen?
De Greswaren valt nog onder de onderhoudstermijn van de aannemer. Hevo zal in eerstvolgend 
overleg met het Grescollege (na de carnavalsvakantie) de toegankelijkheid van het pand 
agenderen.
We zullen u nader informeren over te nemen maatregelen.

7. Aanwezige liftinstallatie als goederenlift?
Met betrekking tot de liftinstallatie is het volgende vastgelegd.
Liftinstallatie:
Het uitgangspunt voor verticale transport is dat er een centrale platformlift wordt toegepast.
Reactie van Hevo:
 Een platformlift is een lichtere variant dan een volwaardige lift.
Voordeel is dat deze goedkoper is in de aanschaf en exploitatie (geen jaarlijkse keuring 
noodzakelijk) en er hoeft geen lift put gemaakt te worden.
Nadeel is wel dat een platformlift minder intensief gebruikt kan worden dan een cabinelift.
Voor scholen geldt dus vaak dat de lift alleen gebruikt wordt vervoer van: mindervaliden, 
kinderen met een blessure en voor goederen.
Intensiever gebruik betekent dat de lift vaker moet worden onderhouden en afgesteld en dat de 
kans op storingen vergroot.
Resumé: de lift is wel degelijk geschikt voor personen en niet alleen een goederenlift. De lift is 
tevens geschikt als brancardlift. 
Wel adviseren wij de school om een beleid op te stellen voor het gebruik van de lift door 
leerlingen/personeel/gasten.
Maar dit is verder aan de school.

Reactie portefeuillehouder:
Op basis van bovenstaande informatie van Hevo zullen we het Grescollege vragen om 
duidelijker aan te geven dat de lift wel te gebruiken is voor mindervaliden en mensen met een 
blessure, zowel overdag als in de avonduren.

Portefeuillehouder* Debbie Heesakkers

Afhandeling* 18 februari 2020
 

* in te vullen door de griffie


